
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 20 - Marienlystvangen d. 6. august 

 

Deltagere: 

Jan, Bo, Johnny, Bente, Lars Rune og Cecilie 

Fraværende: Allan. 

 

Gennemgang af referatet fra sidst 

- Det er gennemgået 

 

Formanden siger 

- Forslag til afdelingsmødet skal udarbejdes i dag.   

Fra øb 

- Der er kommet budget og ppv.  

Under information fra øb er der kommet budget og ppv, der kommer en huslejestigning som 

estimeres til en stigning på ca. 260 kr for de toværelses og ca. 312 kr for treværelses. Beløbet kan 

ændres alt efter hvordan budgettet ændre sig.  

 

Opgaveopfølgning 

- Opfyldning af sæbe- og spritdispenserer, vil blive opfyldt af Bente. 

 

Økonomi 

- Sommerferietiden har gjort at der ikke har været så meget.  

 

Fælleshusudlejning 

- Ingen udlejning pga. coronaen. Og det vil være begrænset hvor mange udlejninger der vil være i 

fremtiden pga. coronaen. 

Beboerhenvendelser 

- En fra bestyrelsen vil kontakte øb omkring hvor omfattende nedlukningen af fælleshuset skal være 

pga. coronaen. Vi vil lave en liste over reglerne for brugen af fælleshuset.  

 

Udvalg 

- Greenteam: godt at det ikke kun er greenteam der arbejder ved udendørs vedligehold. Godt klaret.  

Pakning er gået i havetraktor, dette vil blive fikset af en udefra. Havetraktoren må derfor ikke 

bruges.  



 

Websiden 

- Det er sol og sommer. 

Eventuelt 

- Baren er stillet ud i skurret, indtil den vil blive restaureret. Som vanen tro, skal den nye bestyrelse 

tage denne sag op, når de træder til 

- Forslag vil blive lavet til afdelingsmødet.  

     

Næste møde 

- Den 3. september kl. 16.30 

 

 


